
Referat fra DXL Generalforsamling 15. Marts 2025 
 

 

1. Valg af dirigent  

Brian L. Jensen blev valgt som dirigent 

 

2. Valg af stemmetællere 

Klaus Krogh, Nina Weber og Mads Eriksen blev valgt som stemmetætter. 

 

3. Valg af referent 

Josephine Maro Schaumann blev valgt som referent  
  

4. Formandens beretning 

Tom fremlagde det mundligt, se bilag 4. han fortalte om medlemstal se 
bilag 1  
Den kommer også op på hjemmesiden. 

Den blev godkendt uden anmærkninger. 
  

5. Godkendelse af regnskab (se bilag 2) 

Mikkel gennem gik regnskabet på stor skærm. 
Der blev vist og læst højt et skriv fra revisoren på storskærm, se bilag 5. 

Regnskabet blev godkendt uden anmærkninger. 

 

6. Indkomne vedtægtsændrings forslag.  

Der er kommet 1 forslag fra bestyrelsen (se bilag 3) 

Der blevet stillet spøgmål til medlemmer med særlige behov og deres 
værge i forhold dette forslag, da nogen ikke vil kunne taget vare på sig selv 
trods deres alder.  



Referat fra DXL Generalforsamling 15. Marts 2025 
 
Bestyrelsen anerkender de ikke har været opmærksom på denne gruppe i 
det nuværende forslag. 

Bestyrelsen tager til efterretningen at, få formuleret en vedtægt ændring til 
næste generalforsamling der omfatter mellemmer med særligt behov. 

 

7. Fastsættelse af kontingent  
a. Info om ny måde for kontingent betaling 

Der bliver informeret om ny betalings platform fra Januar 2026 der hedder 
Unioo.  
Bestyrelse foreslår 500kr for 1 år, 300kr for ½ år 50kr for passivt.  

 

Tom forslår at hæve passivt til 100 kr. - der bliver snakket frem og tilbage og 
Tom trækker forslaget tilbage.  

 

8. Godkendelse af budget (se bilag 2) 

Mikkel gennem gik regnskabet på stor skærm. 

Budget blev godkendt uden yderlige anmærkninger. 
 

9. Valg af Formand/Forkvinde/Forperson  
 
Tom Binder blev valgt uden nogen modkandidater 
 

10. Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer. 

Der var 3 kandidater. Steffen Helweg Hansen, Tanya Egholm og Jesper 
Andersen. 

De 2 kandidater der kom ind med flest stemmer var: Tanya Egholm og 
Steffen Helweg Hansen. 
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11. Valg af 2 suppleanter 

Der var 3 kandidater. Leo Knudsen, Jacques Schaumann og Mads Eriksen.  

Da Mads ikke kan tællestemmer i denne omgang blev Zita Laursen valg. 
 

De 2 kandidater som kom ind var: Leo Knudsen, Jacques Schaumann 
 

12. Valg af revisor og en revisorsuppleant 

Peter Andersen blev valgt til at lave revision. 

Trine Højbjerg Hansen blev valgt som suppleant. 

 

13. Eventuelt 

Tom afsluttet generalforsamlingen af med at takke for god deltagelse. 
 

 



Indberetningsår

Esport

0 - 6 år

7 - 12 år

13 - 18 år

19 - 24 år

25 - 39 år

40 - 59 år

60 - 69 år

70+ år

Samlet antal fordelt på køn

Samlet antal medlemmer for aktivitet

Bestyrelses og udvalgsmedlemmer 0 -
24 år
Bestyrelses- og udvalgsmedlemmer
25 år og derover
Trænere og instruktører 0- 24 år
Trænere og instruktører 25 år og
derover

Samlet antal medlemmer for
foreningen

Tidligere medlemstal

Vælg det år, du ønsker at se medlemstal for.

Når du har valgt et indberetningsår, kan du via printerikonet i boksen øverst til højre, printe medlemstallene ud.
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Mand Kvinde Anden kønsidentitet
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RESTRICTED#

Indtægter 2024: Budget 2024 (DKK) Resultat 2024 (DKK) Budget 2025 (DKK)

1: Kontingent 32.200,00 kr.           40.546,28 kr.             28.000,00 kr.           

2: Indtægter til LAN 10.000,00 kr.           10.153,70 kr.             8.000,00 kr.             

3: Tilskud -  kr.                       1.665,00 kr.               -  kr.                       

4: Sponsorat/Donation -  kr.                       29.298,97 kr.             -  kr.                       

6: Kommunale tilskud 9.975,00 kr.             10.905,00 kr.             -  kr.                       

Indtægter i alt: 52.175,00 kr.           92.568,95 kr.             36.000,00 kr.           

Udgifter 2024:

11: Udstyr 8.000,00 kr.-             31.014,16 kr.-             -20000

12: Udgifter til LAN 16.500,00 kr.-           12.469,34 kr.-             -10000

13: Lokaler 7.600,00 kr.-             6.250,00 kr.-               -6000

14: Andre udgifter 7.900,00 kr.-             11.362,46 kr.-             -5000

15: PR / Reklame 4.000,00 kr.-             1.000,00 kr.-               -5000

Udgifter i alt: 44.000,00 kr.-           62.095,96 kr.-             -46000

Årets Resultat: 30.472,99 kr.             

Balance:

Konto ved årets start 24.498,46 kr.             

Konto ved årets afslutning 54.971,45 kr.             

Difference: 30.472,99 kr.             

Forperson

Tom Binder

Dato

Næstformand

Søren M Darling

Dato

Kassere

Mikkel Maro Schaumann

Dato

Medlem

Brian L Jensen

Dato

Medlem

Tanya Egholm

Dato

Medlem

Leo Knudsen

Dato

Medlem

Steffen Helweg Hansen

Dato

Revisor

Philip Philipsen

Dato

Danish Xbox League - Asser Jensens Vej 16, 7000 Fredericia - 39113309



Bilag 3 

 

Vedtægtsændring 

Bestyrelsen ønsker at uddybe fremgangsmåden for 
deltagende børn med og uden forældre/værge. 
 
Punkt 5 
Stk. 5a 
Alle medlemmer i alderen 0-15 som ønsker at deltage i foreningens 
akƟviteter, skal være under opsyn af forældre eller værge 
 
 
Punkt 5 
Stk. 5b 
Forældre Ɵl medlemmer under 16, kan sende deres børn afsted Ɵl 
foreningens akƟviteter alene såfremt at der er indgået aŌale med anden 
myndig deltager om at vedkommende har opsyn med barnet. 
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Forperson beretning 
 

Siden vores sidste generalforsamling, er der sket en stor positiv udvikling i foreningen. 

I april 2024 stillede vi op til Gamebox med en stand sammen med DGI. 
Der var flere som havde nomineret mig til Årets Ildsjæl ved Danish Game Awards 2024, og jeg vil gerne 
sige tak til jer alle for den store anerkendelse. 

Vi havde to medlemmer, som deltog til DGI Syddanmarks årsmøde, for at repræsentere vores forening. 
I oktober nåede vi et stort højdepunkt, da vores LAN slog rekord med 80 deltagere, der var i alt 110 
aktive medlemmer i vores forening i 2024. 

Der var fem af vores medlemmer som deltog ved Fredericia Kommunes frivillighedsfest i 2024.  
Jeg havde fornøjelsen af at repræsentere os ved Fredericia Kommunes nytårskuren i januar 2025. 
I februar 2025 stillede hele 11 medlemmer op som frivillige til Copenhagen Gaming Week. 
De 11 frivillige havde i alt 103 vagt timer, som bliver honoreret med 100.- pr time, det vil sige at 
foreningen her fået 10.300 kr. for det arbejde som de frivillige udførte. 

Der skal lyde en stor tak alle jer der deltager og vil være med til at vise vores alles forening ude i det 
store land. 

På arbejdsfronten har vi haft fokus på vores deltagelse ved CGW, og selvom vi sidste år med stor 
indsats deltog i skolemesterskaberne i e-sport, har vi desværre ikke kunnet se DXL med i år.  
Vi har dog formået at opbygge et tæt samarbejde med DGI med henblik på det kommende Gamebox-
event og DGI-landsstævnet i 2025.  

Parallelt hermed har vi arbejdet intensivt med at sikre økonomisk støtte til vores forenings faciliteter. Vi 
har blandt andet søgt om midler til nye gardiner, opgradering af køkkenet, køb af borde og stole samt 
en ny tablet til vores Jabii. 

Vi har allerede modtaget 26.500 kr. fra Fredericia Kommune og 25.000 kr. fra foreningspuljen til borde 
og stole.  
Et af vores unge medlemmer har endvidere ansøgt Impulspuljen om 10.000 kr. til en ny tablet til vores 
Jabii.  
Derudover er der også sendt en ansøgning til BOXIT om 30.000 kr. til at forny køkkenet. 

Derudover har vi udvidet vores aktiviteter ved at købe Cornhole, og vi har investeret betydelig tid i at 
etablere et samarbejde med Microsoft og Xbox Nordic – et samarbejde, som vi ser meget frem til at 
udvikle videre.  

Vores samarbejde med OK har desuden i perioden fra den 1. september 2023 til den 31. august 2024 
bidraget med et beløb på 2.798,97 kr. 
Husk at hvis du får strøm derhjemme, lader din bil eller for den sag skyld tanker din bil hos OK kan du, 
din famille, venner, kollegaer støtte vores forening. 

Jeg vil gerne benytte lejligheden til at takke jer alle for at være en del af vores allesammens forening, 
for det er alle jer der gør det muligt for os at udvikle DXL og styrke vores fællesskab.  



Bilag 4 

 

Der skal også siges tak til jer som hjælper bestyrelsen og selvfølgelig tak til alle jer i bestyrelsen. 
 

Jeg ser frem til et spændende år med nye initiativer og samarbejder, som alle vil bidrage til at gøre 
vores forening endnu stærkere. 

Med venlig Hilsen 
Tom Binder 
Forperson 
Danish Xbox League 

 




